
Badminton Generalforsamling 2024/25 d. 14. maj 2025 

 

Agenda 

1.    Valg af dirigent 
2.    Formandens beretning 
3.    USU formandens beretning 
4.    Kassererens beretning 
5.    Behandling af Indkomne forslag 
6.    Valg til Bestyrelsen 
7.    Valg af revisor 
8.    Eventuelt 

 

Referat 

1.Valg af dirigent 

Jesper Olesen blev valgt 

 

2. Formandens beretning: 

Seniorafdelingen 

Medlemstallet holder nogenlunde niveau, men der er hold vi desværre har mistet hen over de 
seneste år. Motionist fællestræning har det desværre ikke været muligt at få gang i år, så det 
eneste vi har at tilbyde, er at man kan sæsonbooke en bane, eller booke en bane som Pay-
and-Play. 

Senior turnering har vi ikke haft i nogle år nu, og der er ingen udsigt til at det vender tilbage. 
Det kræver en kæmpe indsats og held at få det op at stå igen – den energi har jeg personligt 
ikke længere. Men dejligt at vores unge seniorer nu spiller i VIK og hygger sig godt med det 

 
Hovedbestyrelsen 

Jeg føler det er rigtigt at omtale hvad der er sket i og omkring den daglige ledelse, som er 
stedet hvor alle afdelinger samles med den daglige ledelse. Her har enten jeg eller Jens Erik 
deltaget i løbet af året. Og det sidste år har været ekstraordinært – faktisk har jeg ikke i mine 25 
år som formand været ude for noget lignende.  



3 ting har fyldt en del. Vi har fået ny hovedformand efter at vi var nødsaget til at sætte Niels fra 
bestillingen pga. sygdom. Det har betydet at Jesper er blevet formand og kæmpe ros til dig 
Jesper for at træde i karakter i forhold til at binde afdelingerne bedre sammen, men især for at 
håndtere de 2 ting der har fyldt rigtig meget på vores møder, nemlig det økonomiske rod i 
svømmeafdelingen og så ”svindelnummeret” som Gymnastik blev udsat for. Følelsen af at 
være en forening hvor vi hjælper hinanden er igen blusset. 

Desuden har vi også diskuteret fornyelse af Idrætsforeningen vedtægter, hvilket har været en 
utrolig tung proces, men jeg tror vi alle har fået en bedre indsigt i noget af del helt 
fundamentale i at være en idrætsforening – det er i hvert tilfælde blevet diskuteret gevaldigt.  

Én ting har dog ikke fungeret – det nye cafeteria. Her må vi bare sige, at personen som 
andelsforeningen ansatte til opgaven, slet ikke har forståelse for hvad det kræver at drive et 
ordentlig tilbud til foreningen medlemmer. Det skal der findes en løsning på til den kommende 
sæson. Faktisk en opgave som bør prioriteres højt, da det kan være med til at skabe hvad vi i 
mange år har savnet – nemlig et sted at samles for og efter træning og kampe. 
 
Som borger i Lystrup, synes jeg det er fantastisk at vi nu har et så moderne idrætscenter med 
tilbud til alle borgere.  

 

Bestyrelsens sammensætning fremadrettet - vigtig 

Jens Erik og jeg trækker os fra bestyrelsen efter den kommende sæson efter 34 og 25 år i 
bestyrelsen. Vi modtager genvalg for i år, men vi skal have nye kræfter ind vi kan ”oplære” hen 
over den kommende sæson. 

For mig selv kan jeg sige, at motivationen for at udvikle afdelingen og give medlemmerne den 
oplevelse de fortjener, er simpelthen ikke til stede mere. Mine børn spiller ikke længere og det 
gør jeg heller ikke – så der er ikke længere noget incitament til at komme hallen. Desuden 
rejser jeg en del til Cape Town og er på den konto væk mere end 3 måneder af sæsonen. 

Vi har talt lidt om, at den ideelle sammensætning af en kommende bestyrelse, vil være: 

• 1-2 fra ældrebadminton 
• 1 fra motion 
• 2 fra ungdomsafdeling 

Vi anser 4-5 medlemmer for at være det rigtige antal. 

Den plan vil vi arbejde fra nu af. 



Tak for samarbejdet med Jens Erik, som i de perioder hvor jeg har været bortrejst, 
egenhændigt har kørt badmintonafdelingen og har løst den klart største opgave, nemlig at 
sørge for at vi har et godt setup til vores ungdomsspillere. 

 

Formandens beretning blev godkendt 

 

3. USU beretning 

Der er omkring 110 ungdomsspillere. Vi har fyldte begynderhold 2 gange om ugen. Vi har 2 
velbesatte turneringshold med spillere som er glade for at spille badminton og som er 
engagerede i træningen. Så vi har og bevarer et stabilt antal spillere. Men hvad der er endnu 
mere vigtigt er at vi har fået etableret årgange og hold som er ca. lige store. Vi er dermed 
lykkedes med at få den rigtige fødekæde: Mange begyndere – ca. 50; og 2 turneringshold med 
ca. 25 spillere på hver årgang. Dermed har vi fået ændret tidligere tiders meget skæve 
fordeling på årgangene og niveauerne. Det giver træningsmæssigt mere harmoniske hold, som 
er meget lettere at arbejde med for trænerne.  

Vi havde i denne sæson 5 tilmeldte hold i holdturneringen. Jeg vil gerne sige tak til alle de 
forældre som gennem sæsonen har støttet op om holdturneringen. Uden jeres hjælp kan vi 
ikke deltage. Vores yngste hold U15 endte på en 2. plads og kvalificerede sig således til DM for 
hold. Det blev afviklet i Grindsted. Det var oppe mod meget gode hold og det blev kun til en 
enkelt sejr. Men jeg har hørt at spillerne havde en god weekend alligevel 

Vi har i denne sæson afviklet Natminton – som er badmintonspil i mørke men med UV-lys. Det 
var en kæmpesucces med knap 50 deltager. Og vi har fornylig afholdt klubmesterskaber også 
med knap 50 deltager.  

Træningen har gennem de sidste 10-15 år været lagt an på, at spillerne skal kunne blive lige så 
dygtige som de selv har ambitioner til. Det betyder at træningen er tilrettelagt således at de 
spillere som gerne vil udvikle sig, har mulighed for det; og de spillere som i høj grad er med for 
det sociale også har mulighed for det. Det kaster ikke umiddelbart elitespillere af sig, til 
gengæld er moralen, sammenholdet og humøret højt. Nu er badminton en teknisk vanskelig 
disciplin, så dygtige ungdomsspillere falder ikke sådan lige ned fra himlen. Det kræver hårdt 
arbejde især fra spillerne selv, men også fra klubben. Vi har faciliteterne i form af gode 
træningsmuligheder og dygtige trænere. Så når spilleren med talentet og gå-på-modet er dér, 
skal vi nok være klar til at udfordre. 

Vi vil i den kommende sæson arbejde endnu mere med at få vores turneringsspillere ud til 
stævner. Ved at reklamere mere for de gode oplevelser som spillerne kan få ved sådanne 
stævner: Masser af badminton, nye kammerater og masser af hygge.  



Mattis Bundgaard er fortsat cheftræner. Og helt som forventet er Mattis trådt ind i den rolle 
med lige netop den ro og det engagement og overblik, som er nødvendig for at give spillerne 
god træning og gode oplevelser med træningen. 

Til sidst vil jeg godt sige tak til vores trænerstab for en engageret indsats i den indeværende 
sæson. Mattis som cheftræner samt hjælpetrænerne Elisa, Alexander og Mathias.  

USU Formandens beretning blev godkendt 

 

4. Kassererens beretning 

Overordnet set passer regnskabet meget fint med budgettet for 2024. Der er er underskud på 
kr 4.000. Det skyldes især forøgede udgifter til trænere på ungdom, som følge af øget aktivitet 
på ungdomstræningen. Dette er der taget højde for i budgettet for 2025. 

Jeg forventer at boldudgifterne falder fremadrettet, idet vi har indgået aftale med RSL og 
derfor skal betale noget mindre for fjerboldene end hidtil. 

Ellers er der ingen bemærkninger. 

Regnskabet blev godkendt 

 

5. Indkomne forslag 

Der var ingen forslag 

 

6. Valg til bestyrelsen 

Som nævnt i formandens beretning mangler der friske kræfter i afdelingens bestyrelse. Der var 
dog ingen der ønskede at stille op.  

Der var således genvalg til Kim og Jens Erik 

Generalforsamlingen bemyndigede dog bestyrelsen til at supplere sig selv frem mod næste 
generalforsamling i 2026. 

 

7. Valg af revisor 

Flemming Kristensen modtog genvalg 

 



8. Eventuelt 
Intet 

 

 


